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A finiséhez érkezett a Kockás Liliom Fesztivál 

Lenti - A határ menti városban tegnap vette kezdetét az a nagyszabású háromnapos 
programsorozat, mely a Kockás Liliom Tavaszi Fesztivál záróeseményét jelenti, s 
a majálishoz is kapcsolódik. A tegnapi programnak a Sárberki-szabadidőközpont 
adott otthont. 
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Lentiben három napon át, három helyszínen zajlanak az események. Tegnap kora 
délután jó páran a város kedvelt kirándulóhelyét, a Sárberki-szabadidőközpontot 
vették célba, s a környéken kerékpározók közül többen is megtalálták maguknak. 
Délután öt órakor a város polgármestere, Nógrádi László mondott köszöntőt. 
Beszédében kitért arra, hogy széles körű városi összefogással soha nem tapasztalt, 
gazdag majálisnak ad otthont a település, mely egyre inkább a határ menti térség 
turisztikai, idegenforgalmi központjává válik. 

Az idei Kockás Liliom Tavaszi Fesztivál a városban élők és az ide látogatók számára 
szintén műfaji változatosságot hozott, hiszen a másfél hónapig tartó sorozatban 
előadások, kiállítások, játszóházak várták az érdeklődőket. Hasonlóképpen 
változatos a zárórendezvény is, hiszen ma a Sárberki-szabadidőközpontban zenés-
táncos rendezvényekkel és kirakodóvásárral folytatódik a tegnap megkezdett 
program, a Konkoly Lovardánál pedig indul az a 24 órás kerékpáros maraton, 
amelynek kísérőrendezvényei nemcsak a mozgás és a szabadidősport kedvelőinek, 
de minden érdeklődőnek felkelthetik az érdeklődését. Ráadásul kedden a gyógyfürdő 
is bekapcsolódik a programok sorába, ott a város művészeti csoportjai lépnek fel, 
illetve a kelta hagyományokra alapozott játszóház várja a strand területére 
kilátogatókat. 

- Mi most tulajdonképpen csak helyet biztosítunk a rendezvénynek - mondta tegnap 
délután a Sárberki-szabadidőközpont tulajdonosa, Kovács László. - Örömmel 
tapasztaljuk, hogy a tavaszi fesztiválzáró ilyen széles körű összefogással valósul 
meg, s bízunk abban, hogy a nyári programjaink iránt is legalább hasonló érdeklődés 
mutatkozik. 

A tógazda hozzátette: a horgászati és szórakoztató kulturális programjaikat az idén 
szeretnék színházi kínálattal is bővíteni, ennek előkészítésén, illetve a technikai 
háttér biztosításán már dolgoznak. 

 


